

نتائج إجتماع الجمعية العامة غير العادية (الاجتماع الأول للعام المالي 2025-2024)

Results of the Extraordinary General Assembly meeting (1st meeting of Financial 2024-2025)



Results of the Extraordinary General Assembly Meeting (1st meeting of Financial 2024-2025)		نتائج إجتماع الجمعية العامة غير العادية (الاجتماع الأول للعام المالي 2024-2025)	
1.	Approval on the amendment of the company's bylaws to comply with the new Companies Law and rearrange the articles of the company's bylaws and numbering to comply with the amendments proposed.	الموافقة على تعديل النظام الأساس للشركة بما يتوافق مع نظام الشركات الجديد وإعادة ترتيب مواد نظام الشركة الأساس وترقيمها، لتتوافق مع التعديلات المقترحة.	.1
2.	Approval on the amendment Article (3) of the company's bylaws related to the objectives of the company.	الموافقة على تعديل المادة (الثالثة) من نظام الشركة الأساس والمتعلقة بأغراض الشركة.	.2
3.	Approval on the amendment on Audit Committee Charter and Procedures.	الموافقة على تعديل لائحة عمل لجنة المراجعة وإجراءاتها.	.3
4.	Approval on the amendment on Board Membership Standards and Procedures Policy.	الموافقة على تعديل سياسة معايير وإجراءات العضوية في مجلس الإدارة.	.4
5.	Approval on the amendment on Evaluation and Remuneration Policy for Board Members, Committees and Senior Management.	الموافقة على تعديل سياسة التقييم والمكافآت لأعضاء مجلس الإدارة واللجان والإدارة العليا.	.5
6.	Approval on the amendment on Charter of Board Member Competition Criteria for the Company's Business.	الموافقة على تعديل لائحة معايير منافسة عضو مجلس الإدارة لأعمال الشركة.	.6
7.	Approval on the amendment on Related Party Transactions Conflict of Interest-competition.	الموافقة على تعديل سياسة التعاملات مع الأطراف ذات العلاقة وتعارض المصالح.	.7